
    Vážení spoluobčané ! 
 

Začátek ledna Nám všem připravil jistě příjemné překvapení v podobě téměř jarního počasí, 
které bylo přerušeno nepatrným závanem zimy na jeho konci. Toto období je vždy ve 
znamení společenských plesů, které se myslím v letošní sezoně vydařily všem pořádajícím 
organizacím  a doufám, že to pro všechny pořadatele bude povzbuzení, aby v této pěkné 
kulturní tradici pokračovali i nadále. Vám všem pak přeji příjemné prožití svátků 
Velikonočních a snad i stejně přívětivé jaro jako byl konec zimy. 
                                                                                                        Starosta 
 
 
 
 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 30.1.2007 
 
-zastupitelstvo obce jednomyslně schválilo žádost manželů Stejskalových o koupi pozemku 
p.č.128/12   o výměře 914 m2 za celkovou cenu 155 380,- Kč a pověřilo starostu uzavřením 
kupní smlouvy. Nabídka na odprodej stavebních pozemků byla zveřejněna na úřední desce od 
2.1.2007 do 18.1.2007    
 
 
- zastupitelstvo obce projednalo a jednomyslně schválilo návrhy předsedů jednotlivých komisí 
na jejich personální obsazení :  
- kontrolní výbor předseda p. Rachfalski Aleš, členové p. Hořejší Vladimír, p.Čítek Pavel 
–finanční výbor předseda p.Čítek Vladislav, členové paní Jirků Jana, paní Mrzenová Magda 
- sociální výbor předsedkyně paní Přibylová Vladimíra, členové paní Čítková Marie, 
   paní Vrchotová Marie 
- pořádkový výbor předseda p. Mrzena Jiří, členové p.Stejskal Jiří, p. Mrzena Ondřej 
- stavební výbor předseda p. Hořejší Antonín, členové p. Kotrba Josef, p. Vrchota František  
 
- zastupitelstvo obce schválilo návrh inventarizační komise na vyřazení nepotřebného a 
nefunkčního majetku  
 
 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 20.3.2007 
 

- zastupitelstvo obce schválilo rozpočet obce na rok 2007. Rozpočet je koncipován jako 
vyrovnaný ve výši 3 213 000 Kč,- jak na straně příjmů, tak na straně výdajů. 
 
Z toho některé vybrané příjmy : daňové příjmy – 1 689 000 Kč,-   /  lesní hospodářství – 
900 000 Kč,- / pronájem nemovitostí – 156 000 Kč,-   /  stočné – 67 000 Kč,-   /  úroky a 
dividendy - 40 000 Kč,-  / prodej pozemků – 349 000 Kč,- ( p. Stejskal, p. Pecka ) atd. 
 
Některé vybrané výdaje:  lesní hospodářství - 650 000 Kč,- /  silnice – 70 000 Kč,- / 
příspěvek na školní docházku  - 160 000 Kč,- /   kulturní dům – 130 000 Kč,-  /  tělovýchovná 
činnost – 45 000 Kč, / příspěvky zájmovým spolkům – 25 000 Kč,-                                           
/ požární ochrana – 121 000 Kč,-  /  komunální služby - 158 000 Kč,-  / likvidace odpadů – 
175 000 Kč,-  / péče o vzhled obce a veřejnou zeleň – 70 000 Kč,- / kanalizace – 739 000 Kč,- 
/ činnost místní správy – 385 000 Kč,- /  bytové hospodářství – 56 000 Kč,-  atd. 



  
 
- zastupitelstvo obce jednomyslně schválilo žádost  p.Lukáše Pecky o odprodej pozemku               
p.č. 128/11 – trvalý travní porost o výměře 1056 m2 v k.ú. a obci Řepeč za celkovou cenu  
179 520 Kč,- a pověřilo starostu podpisem kupní smlouvy.( jedná se o pozemek vedle 
manželů Stejskalových )  
 
-  zastupitelstvo obce schválilo návrh smlouvy  o dílo mezi ZD Opařany a obcí Řepeč týkající 
se rekonstrukce fasády na objektu hasičské zbrojnice a odizolování sálu u hospody. Celková 
cena díla  dosáhne výše 130 000 Kč,- za oba objekty.    
 
 
-  zastupitelstvo obce schválilo bezúplatný převod pozemku p.č. 1858 ( komunikace na 
Humnech) mezi Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových a obcí Řepeč. Výše 
zmíněná komunikace přejde  z majetku státu do majetku obce Řepeč 
 
 
 

� jednání starosty místostarosty a členů zastupitelstva 
 

 
- 26.1.2006 se starosta zůčastnil valné hromady SMOOT ( Sdružení měst a obcí Táborska ) a 
setkání starostů  obcí v souvislosti se změnami stavebního zákona a změn v sociálních 
dávkách od 1. ledna 2007  
 
- místostarosta jednal s Geodetickou kanceláří Dvořáček v souvislosti s dokončením parcelace 
pozemků vedle OÚ  
 
- starosta jednal  opakovaně na odboru životního prostředí Měú Tábor v souvislosti se 
zánikem povolení k odběru podzemních vod a v souvislosti s nešetrným zásahem do porostu 
vzrostlých stromů u čp.16 ( majitelka p. Jindra Vlčková). 
 

 
� některá problematika podrobně 
 

-  v měsíci lednu začala firma sys-data připojovat jednotlivé zájemce o bezdrátové připojení 
k internetu. Každý zájemce má uzavřenu vlastní smlouvu přímo s poskytovatelem. Pro 
případné další klienty je systém zcela otevřen, tel. číslo pro kontakt přímo s firmou sys-data je 
777 028 053 ( p. Plocha) . Na toto tel. číslo se mohou kdykoli přihlásit další případní zájemci 
o připojení.  
 
 
 
na základě zákona 254/2001 ( vodní zákon ) končí 31.12.2007 platnost současných povolení 
k odběru a využívání povrchových i podzemních vod. To v praxi znamená že uživatelé těchto 
zdrojů jsou do konce roku 2007 povinni požádat příslušný vodoprávní úřad o vydání nového 
povolení k odběru podzemní nebo povrchové vody. Tato povinnost se však nevztahuje na 
majitele  studní prokazatelně zbudovaných před rokem 1955, tj. těch studní jejichž 
pažení je roubené. Majitelé těchto tzv. historických studen nemusí konat žádné další úřední 
kroky. Majitelé studní zbudovaných po roce 1955 musí požádat o povolení k odběru 



podzemní vody příslušný vodoprávní úřad ( odbor živ. prostředí Měú Tábor – v Tabačce 
1.patro ).Příslušnou žádost a bližší informace k seznamu potřebných podkladů je možno 
získat i na Obecním úřadě v Řepči.  
 
 
 
 

� Termíny svozu komunálního odpadu na léto 2007 
 

15. května / 12.června / 10. července / 7. srpna /  4.září / 2.října 2007     
 

 
 

� obecní lesyobecní lesyobecní lesyobecní lesy    
    

- lednový orkán Kyril, který zasáhl území celé republiky poškodil v obecních lesích dřevní 
hmotu o celkovém objemu cca 150 m3 , což je přibližně třetina roční těžby. Nejvíce byly 
zasaženy porosty v Kukli a ve Stříteři. Vzhledem k rozsáhlosti kalamity vznikne přebytek 
nabídky dřevní hmoty na trhu což se pravděpodobně  projeví poklesem cen dřeva. Ke dni 30. 
března 2007 byly následky kalamity v obecních lesích zlikvidovány.  
 

 
� ze života v obci 

  
 

      -     v sobotu 27. ledna se  konal tradiční hasičský bál , hudba Budvar Quintet  
 

      -     v sobotu 3.února sehrál v sále místního hostince ochotnický soubor SDH Božejovice, 
             divadelní představení 

 
      -     v pátek 16. února se konal tradiční holubářský bál, 
 

- v neděli 25. února se konal za podpory Svazu žen a hasičů dětský karneval 
 

- v sobotu 10. března se konal tradiční sportovní ples, hudba Elizabeth 
 

- v sobotu  17. března se konal tradiční babský bál, hudba Náladička 
 

 
 

Důležité upozornění ! 
 
V souvislosti s likvidací škod v lesních porostech způsobených lednovým orkánem Kyril 
si dovolujeme upozornit všechny vlastníky lesních porostů, že termín pro likvidaci  
poškozených a vyvrácených stromů končí 30. dubna 2007. 
Obecní úřad povoluje  uložení větví ze zimní prořezávky stromů do prostoru ,, u lípy “, 
pouze však do 30. dubna 2007. 
 
 



 
Z historie…ROK 1960 
.( tento rok byl bohatý na události ve všech oblastech života takže si mu dovolujeme věnovat 
více prostoru než obvykle) 
 
Po mírné zimě probudilo se časně jaro. V březnu a první polovině dubna nastalo pěkné mírné 
počasí. Pak nastaly deště a chladno.Brambory se zasázely za velmi stížených podmínek za 
mokra a sázení se protáhlo až do druhé poloviny června. Růst pícnin, hlavně jetelů se zdržel. 
Jetele byly poškozeny na zimu v minulém roce. Loňská neúroda slámy a ostatních pícnin měla 
neblahý vliv na výkrm dobytka. Sláma se dovážela  ze severních Čech, z Chebska a také ze 
Slovenska, 100 kg slámy přišlo na 100 Kč, což zvyšovalo náklady. Léto bylo poměrně hezké, 
ale stejně deštivé. Narostly jarní směsky , které byly zasety za uhynulý jetel, i kukuřice byla 
pěkná. Krmivová základna se zlepšila, úroda obilí byla dobrá , bylo dostatek slámy, narostly i 
otavy. Nepříznivé jarní podmínky při sázení brambor silné deště a povodně v létě i na podzim 
zavinily opět malou úrodu brambor. Studené počasí na jaře pozdrželo vegetaci ovocných 
stromů, které vykvetly až v druhé polovině května. Úroda ovoce byla v tomto roce nevídaná, 
zejména jablek, které se prodávaly kg  za 50 haléřů a přec je nikdo nechtěl.  
 
Deštivé léto se neobešlo bez povodní.26.června po půtrži mraků, prolomila velká voda splav u 
Oltyňského rybníka a odnesla všechno seno, které se v povodí potoka nacházelo. Jenom pod 
Malou Horou to bylo 80 kup. Další povodeň byla 13.srpna. Voda zaplavila louky kolem 
potoka a nadělala škody na otavách. 
Po předběžném projednání všech náležitostí v posledních měsících minulého roku, spojila se 
JZD v Řepči a Oltyni ke společnému hospodaření a přijala název : Jednotné zemědělské 
družstvo 5. května v Řepči. V obou obcích nebylo již zemědělského závodu, který soukromě 
hospodařil. Sloučením vzrostla zemědělská výměra pozemků na 687,13 ha, z toho bylo orné 
půdy 572,04 ha. Sdruženo bylo 85 zemědělských závodů se 155 členy. Výměra sdružených 
lesů 125,08 ha. Počet záhumenkářů 88 o  výměře 44,4 ha z toho orné půdy 28,54 ha. 
Stav hospodářských zvířat k 1.1.1960 : krávy 228 ks, ostatní skot 274 ks, prasata 457 ks, 
prasnic 82ks, koně 39 ks, drůbež 1796 ks. Počet včelstev - JZD 70, ostatní 94 úlů. 
Výnosy plodin po ha( v metrických centech ): pšenice 29,37, žito 21,73, ječmen 30,02, oves 
29,49, hrách 18,37, řepka 18,37, cukrovka 260, brambory 125. 
V roce 1960 byl zrušen státní nákup produktů za vyšší ceny vedle nižších cen za běžné 
dodávky. Byly stanoveny jednotné ceny za všechny zemědělské produkty. Dodávky byly 
splněny až na brambory a mléko. Peněžní tržby JZD činily 2 959 585 Kč. Byly proti plánu 
překročeny o 258 585 Kč. Úbytek tržeb za nedodané mléko nahradily vyšší tržby za skot a 
prasata, částečně i za obilí. V yšší byly i mimořádné příjmy včetně 65 000 Kč, které poskytl 
stát. Plánovaná pracovní jednotka 18 Kč byla dodržena, ačkoliv před sloučením družstev byla 
v Oltyni jen 12 Kč. Družstevníci dostali 20kg obilí, 1kg brambor, 1,6 kg slámy a 1kg sena na 
pracovní jednotku. První rok sloučeného družstva skončil úspěšně i přes ne-dosti dobrou 
úrodu v některých produktech, hlavně v pícninách. K tomu nutno přičísti i sloučení 
s hospodářsky i pracovně slabším družstvem v Oltyni. 
Kulturní dům v Řepči. 
Dne 24. ledna 1960 byl slavnostně otevřen kulturní dům. Na zahájení se dostavili všichni 
občané z Řepče, nechyběli ani občané z Oltyně. Slavnostní projev učinil předseda MNV Josef 
Velíšek. Kulturní vložky připravili žáci místní Základní devítileté školy. Na zakončení byla 
veselice s hudbou. Tím byly vytvořeny všechny podmínky pro rozsáhlou kulturní činnost. 
Volby. 
Dne 12.června 1960 byly volby do všech skupin národních výborů a do Národního 
shromáždění . Před tím byla provedena reorganizace krajů a okresů. Místo 19 krajů bylo 



utvořeno celkem 5 krajů, které byly nově pojmenovány podle území. Kraj Českobudějovický 
byl zvětšen o část území kraje Jihlavského a Pražského a nově pojmenován krajem 
Jihočeským. Také byl změněn počet okresů Jihočeského kraje z 15 na 8. Okres táborský byl 
zvětšen o celý okres soběslavský, část území okresu benešovského, milevského, pacovského a 
votického (mladovožicko).  V důsledku toho došlo postupně i na slučování obcí, zejména před 
volbami. Protože JZD Řepeč a Oltyně se již sloučily v jeden hospodářský celek, bylo 
samozřejmostí také sloučiti obě obce a zvoliti jeden Národní výbor. To se také stalo. Byla 
sestavena společná kandidátka o 15 členech- pod názvem Místní národní výbor Řepeč. Do 
volebních seznamů bylo zapsáno 324 voličů. Na voličské průkazy odvolilo 29 voličů vesměs 
z nemocnice v Oltyni. Celkem odvolilo 353 voličů. 
Do MNV byli zvoleni: 
Čítek Jaroslav, Řepeč 26,- Dvořák Stanislav,  Řepeč 64,- Hořejší Marie, Řepeč 50, -Hořejší 
Věra, Řepeč 43, - Kozojed Václav, Řepeč 21, - Přibyl Jan, Řepeč 52, - Samec Josef, Řepeč 25, 
-Velíšek Jan, Řepeč 20, - Velíšek Josef, Řepeč 46, - Mareš Miroslav, Tábor, - Jelínek 
Bohumil, Oltyně 25, - Kofroňová Helena, Oltyně 18, - Rusek Antonín, Oltyně 4, Vokroj Karel, 
Oltyně 36. 
Do ONV zvolena Truhlářová Božena, Řepeč 27 
Do KNV zvolen Nepožitek Bohumír, České Budějovice 
Do Národního shromáždění zvolen Kutiš František, Skrýchov – ředitel st. statků 
Při ustavující schůzi MNV zvolen již po čtvrté předsedou Josef Velíšek. Byl ustaven občanský 
výbor pro osadu Oltyni – předseda Karel Vokroj, členové Rudolf Fara, Samec František 
čp.27, Jírovcová Marie čp.35, Hodinka Stanislav čp.41, Františka Dulíková čp.17 
Novostavbu rodinného domku dokončil Samec Josef čp.25 a Dvořák Stanislav čp.64 ze Řepče. 
Byly povoleny stavební úpravy u Františka Haškovce ze Řepče čp.51. JZD začalo 
s novostavbou kravína v Oltyni. 
Životní úroveň: 
 Až na malé výjimky je v každé domácnosti elektrická pračka. U poloviny domácností je 
zavedena voda z vlastní vodárny jednotlivců až do bytu. Do čp.51,52 a 27 pod Karli položili 
svépomocí roury pro samočinný vodovod do bytů ze studny v Haltýři. V každé domácnosti je 
rozhlasový přijímač, vedle toho rozmáhá se nákup televizorů. V obci Řepeč je jich 9. 
V každém domě je nejméně jeden motocykl a k tomu ještě motorové kolo. Každý mladý občan 
od 15 let jezdí na motorce. Do obce přibylo jedno auto Jana Velíška čp.20, značky Varšava. 
Prodejna místní jednoty byla upravena na samoobsluhu s novým vnitřním zařízením. 
Po sloučení obcí Řepeč a Oltyně byl ONV dodatečně upraven rozpočet MNV. 
Rozpočtové příjmy byly 53 644,15 Kč, rozpočtové výdaje 54 043,67 Kč. Schodek rozpočtu byl 
uhrazen ONV. V tomto roce nebyla plánována žádná zvláštní akce,  neboť práce MNV se 
zaměřila na hospodářské upevnění a rozvoj sloučeného JZD Řepeč. 
Pohyb obyvatelstva: 
Narození – 2.3. Hořejší Miroslav čp.53, 28.6. Čítek František čp.28, 20.11. Mošovská Jitka 
čp.20, 7.2. Čítková Olga čp. 19, 3.1.Šimák Pavel čp.13, 17.5. Cibulka Miroslav čp.5 
Úmrtí – 29.3. Přibyl Jan čp.52 – 98 let,  nejstarší občan , 14.11. Kosobud Jan čp.10 – 79let 
Sňatky – Vrchota František a Krejčová Jiřina z Dobřemilic 

       - Koubová Jaroslava a Jan Matějček z Drhovic 
Základní devítiletá škola 1.-5. postupného ročníku v Řepči měla 19 žáků. 
Záhy zjara bylo pokračováno v odvodňování polí za Trávníčky. Na tuto práci byla najata 
skupina cikánů, kteří spali v čp.67, stravu jim poskytovalo JZD.    
 


